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WO-RA.0012.5.1.2014 
Protokół nr 34/14 

z posiedzenia 
Komisji Spraw Społecznych  

z dnia 28 stycznia 2014 r. 
Ad 1 
Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych otworzył Przewodniczący Komisji Pan Henryk 
Sadzki, który powitał członków Komisji.  
 
Ad 2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Henryk Sadzki 
• Wiceprzewodnicząca    Kazimiera Puślednik 
• Członkowie      Józef Czarnecki  

Jarosław Jędrkowiak 
Kazimierz Musielak 
Mikołaj Rogala 
Alfred Siama 

 
Podczas stwierdzania quorum nieobecny był Pan Kazimierz Musielak.  
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 3 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 6 głosów „za”, podczas nieobecności 
Radnego Pana Kazimierza Musielaka. 
 
Ad 4 
Protokół Nr 33/13 z dnia 19 grudnia 2013 r. został przyjęty w wyniku głosowania:  6 głosów 
„za”, podczas nieobecności Radnego Pana Kazimierza Musielaka.  
 

Na posiedzenie Komisji przybył Radny Pan Kazimierz Musielak. 
 
Ad 5 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Spraw Społecznych za 2013 r.  
Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
Uwag nie zgłoszono.  
Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych za 2013 r. Komisja przyjęła 
w wyniku głosowania: 7 głosów „za” 
 
Ad 6 
Przyjęcie planu pracy na 2014 r.  
Propozycję planu pracy przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki.  
1. Wizyty w wybranych jednostkach powiatowych w celu zapoznania się z ich bieżącym 

funkcjonowaniem, wyposażeniem, stanem materialnym, wynikami pracy, osiągnięciami, 
problemami, perspektywami rozwoju i planami na przyszłość (przez cały rok – w 
zależności od potrzeb). 
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2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Gostyńskiego (przez cały rok – w 
zależności od  potrzeb). 

3. Ocena przygotowania szkół i placówek oświatowych do roku szkolnego 2014/2015                    
z uwzględnieniem wyników rekrutacji do klas I oraz sytuacji demograficznej w powiecie 
gostyńskim (sierpień lub wrzesień). 

4.  Zapoznanie się z informacją dotyczącą możliwości pozyskania środków zewnętrznych 
(w tym z Unii Europejskiej) na zadania społeczne. 

5.  Zapoznanie się z informacją dotyczącą wprowadzenia innowacyjności w placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Powiat Gostyński.   

Przewodniczący Komisji zaprosił członków Komisji do dyskusji i do składania nowych 
propozycji do planu pracy, ewentualnie zmiany zapisów lub poszerzenia wyżej 
przedstawionego planu.  
Wyjaśnił również, że zgłoszone tematy muszą być zasadne, słuszne i realne.  
Radna Pani Kazimiera Puślednik zasugerowała, aby pkt 4 znalazł się jednym z pierwszych 
punktów planu Pracy. 
Przewodniczący Henryk Sadzki wyjaśnił, że kolejność punktów nie ma znaczenia. Ponieważ 
plan pracy będzie realizowany według możliwości.  
Radny Musielak zasugerował, aby w planie pracy został ujęty punkt dotyczący wyników 
matur oraz egzaminów końcowych.  
Przewodniczący Komisji stwierdził, że punkt taki można dodać, ale sprawa ta będzie 
omawiana przy opiniowaniu sprawozdania Zarządu Powiatu Gostyńskiego o stanie realizacji 
zadań oświatowych Powiatu Gostyńskiego za rok szkolny 2013/2014. Dodał, że gdyby 
Komisja chciała dopisać oddzielny punkt w tym temacie, to nie ma problemu.  
Radny Czarnecki zapytał, co mamy na myśli wpisując punkt dotyczący możliwości 
pozyskania środków „na zadania społeczne”.  
Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że są to zadania nie tylko w szkołach, ale i również w 
domach pomocy społecznej.  
Pan Alfred Siama zabierając głos stwierdził, że punkt jest dobrze sformułowany, ale żeby 
zwiększyć zakres treściowy możnaby dodać wyrażenia „i inwestycyjne”. 
Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że w ogólnym stwierdzeniu „zadanie” mieszczą się 
zarówno zadania bieżące i zadania inwestycyjne, dlatego nie ma konieczności zapisu 
proponowanego przez Pana Siamę.  
Przewodniczący Komisji poinformował, że ma jeszcze dwie propozycje do planu pracy, ale 
być może zawierają się one już w tych punktach przedstawionych wcześniej. Pierwszy to: 

• Wizytacja kilku domów pomocy społecznej pod względem warunków socjalno-
bytowych i ich obłożenia pacjentami. 

Radny Musielak stwierdził, że punkt ten zazębia się z punktem 1. 
Radny Jędrkowiak wyjaśnił, że jeżeli chodzi o domy pomocy społecznej to zwróciłby uwagą 
na DPS w Zimnowodzie, ponieważ jest to najdroższy dom.   
Radny Siama stwierdził, że punt pierwszy jest uniwersalny i od Przewodniczącego Komisji 
zależy jego interpretacja. Jeżeli Komisja będzie chciała, to w pierwszej kolejności uda się do 
domu pomocy społecznej, bez konieczności wpisywania dodatkowego punktu.  
Kolejna propozycja Przewodniczącego Komisji to: 

• Zapoznanie się z informacją dotyczącą liczby uczniów w poszczególnych szkołach 
prowadzonych przez powiat gostyński w bieżącym roku i planowanym naborem na 
rok 2014/2015 oraz obsadą kadry nauczycielskiej i pracowników obsługi 
odpowiednio w poszczególnych szkołach prowadzonych przez powiat.  
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Pan Alfred Siama stwierdził, że pkt 3 zawiera częściowo wyżej przedstawioną propozycję i 
zaproponował, aby rozbudować ten punkt poprzez dodanie po wyrażeniu „sytuacji 
demograficznej” wyrażenia „i kadrowej w jednostkach prowadzonych przez Powiat 
Gostyński”.  

 Radny Jędrkowiak zadał pytanie dotyczące zaproponowanego punktu 4 – „ Zapoznanie się z 
informacją dotyczącą możliwości pozyskania środków zewnętrznych (w tym z Unii 
Europejskiej) na zadania społeczne. 

 Przewodniczący Komisji poinformował, że w punkcie tym zostaną przedstawione informacje 
na temat możliwości pozyskania środków zewnętrznych i Unijnych i na jakie zadania.  

 Zdaniem Radnego Jędrkowiaka w tym punkcie powinny zostać przedstawione informacje o 
środkach już pozyskanych. Dodał, że możliwości pozyskania środków i gdzie będziemy się o 
nie ubiegać to dwie różne sprawy. Wyjaśnił, że środki zewnętrzne to bardzo szeroki temat i 
zaproponował, aby w punkcie tym po wyrażeniu „zapoznanie się z informacją dotyczącą” 
dodać słowo „realnych”.  
Radny Musielak stwierdził, że w planie pracy brakuje punktu dotyczącego szpitala.  
Przewodniczący Komisji  przypomniał, że zaproponowany punkt musi być realny. Ponadto 
Komisja opiniuje również co roku sprawozdanie finansowe SP ZOZ.  
Pan Alfred Siama stwierdził, że z perspektywy pracy komisji Spraw Społecznych nigdy nie 
spotkaliśmy się z Radą Społeczną przy SP ZOZ w Gostyniu.  
Radny Jędrkowiak stwierdził, że nie można stworzyć fikcji, ponieważ część członków Rady 
Społecznej jest członkami Rady Powiatu. Trzeba zaproponować punkt dotyczący opieki 
zdrowotnej.   
Przewodniczący Komisji zaproponował, aby punkt dotyczący opieki zdrowotnej brzmiał: 
„Spotkanie z przedstawicielami służby zdrowia”.  
Następnie głos zabrała Radna Puślednik. Wyjaśniła, że powiat jest odpowiedzialny za 
opiekę zdrowotną obywateli. Dodała, że społeczeństwo się starzeje. W związku z tym 
poinformowała, że Komisja mogłaby wystąpić z wnioskiem o utworzenie oddziału 
geriatrycznego np. w wolnych pomieszczeniach przy ul. Wrocławskiej 8.  
Przewodniczący Komisji zaproponował, aby temat ten omówić w wolnych głosach i 
wnioskach.  
Po przeprowadzonej dyskusji Komisja w wyniku głosowania: 7 głosów „za” przyjęła 
następujący plan pracy na 2014 r: 
1. Wizyty w wybranych jednostkach powiatowych w celu zapoznania się z ich bieżącym 

funkcjonowaniem, wyposażeniem, stanem materialnym, wynikami pracy, osiągnięciami, 
problemami, perspektywami rozwoju i planami na przyszłość (przez cały rok – w 
zależności od potrzeb). 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Gostyńskiego (przez cały rok – w 
zależności od  potrzeb). 

3. Ocena przygotowania szkół i placówek oświatowych do roku szkolnego 2014/2015                    
z uwzględnieniem wyników rekrutacji do klas I oraz sytuacji demograficznej i kadrowej w 
jednostkach prowadzonych przez Powiat Gostyński (sierpień lub wrzesień). 

4.  Zapoznanie się z informacją dotyczącą możliwości pozyskania środków zewnętrznych 
(w tym z Unii Europejskiej) na zadania społeczne. 

5.  Zapoznanie się z informacją dotyczącą wprowadzenia innowacyjności w placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Powiat Gostyński.   

6.  Spotkanie z przedstawicielami służby zdrowia.  
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Ad 7 
W punkcie „wolne głosy i wnioski” Komisja postanowiła wystąpić z wnioskiem do Zarządu 
Powiatu o rozważenie możliwości utworzenia w Gostyniu oddziału geriatrycznego.  
Rozszerzenie działalności SP ZOZ w Gostyniu w zakresie opieki geriatrycznej pozwoli wyjść 
naprzeciw potrzebom starzejącego się społeczeństwa i zapewni zwiększenie dostępności i 
ciągłości opieki geriatrycznej.  
Powyższy wniosek Komisja przyjęła w wyniku głosowania: 7 głosów „za”.  
  
Ad 8 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Henryk Sadzki 
podziękował zebranym za przybycie, po czym zamkną posiedzenia komisji. 

 
 
 

Przewodniczący Komisji 
Spraw Społecznych 

 
Henryk Sadzki 

Protokołowała: Joanna Bilińska 

 


